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Protokół nr 31/2013 

z posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 18 lipca 2013 r. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia  godz. 15:02. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na Uchwałę Nr XXVI/161/2013 Rady Gminy Obryte             

z dnia 28 lutego 2013 roku. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i interpelacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan Krzysztof 

Oleksa – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 

15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

P. Przew. RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag lub zmian 

do proponowanego porządku obrad . 

Uwag ani propozycji zmian w porządku nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Sesji. 

 

P. Przew. RG – protokół z XXX posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu. 

Uwag nie wniesiono , propozycji zmian również. 

Za przyjęciem protokołu z XXX posiedzenia Sesji głosowało 12 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Protokół z XXX posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

15:08 - na posiedzenie Rady Gminy przybył radny Sławomir Chmiel.                                               

Stan obecnych 15 (100%). 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Falba – Pani Wójcie w Sadykrzu jak ta kanalizacja jest kopana to wszystko jest dobrze tylko 

wycieli trochę asfaltu i kto to ma teraz naprawić. To nie jest tylko kawałek ale jest tego dość 

dużo. Druga sprawa zwracałem uwagę już na tę drogę w lesie, jest to trochę połatane ale 

przydałoby się trochę więcej, bo to co jest zrobione, to nie wiem czy Pan widział ale nie 

wygląda najlepiej. 

P. Król – ja mam tylko pytanie Panie Wójcie czy widział Pan tą drogę od Gródka do Rząśnika 

tam już tak zarosło i trzeba by coś z tym zrobić bo jest zapuszczone. 

P. Wiśniewski – ja chciałem się zapytać czy ta droga na Mokrus to była już ruszana bo tam nie 

byłem. 

P. Łojek – Panie Wójcie ta droga powiatowa do Cygan tam są drzewa i gałęzie, które wystają   

i dzisiaj jechała przyczepa i musiała jechać środkiem bo się przejechać nie dało. W tamtym 

miejscu jest też taka wyrwa, że jak wpadnie koło osobówki to się urwie. Tam jest tylko pół 

worka asfaltu. 

Jeszcze tam gdzie jest ten przepust pomiędzy Panem Łachem po deszczu straszna się wyrwa 

zrobiła, od strony mleczarni, oraz w środku Sokołowa Włościańskiego jest taka działka Pan  

Czyż się nią zajmował, nie wiem czyja ona teraz jest taka  zarośnięta i zapuszczona co idzie od 

Narwi do remizy gałęzie już sięgają za połowę jezdni nie wiem kto się tym powinien zająć. 

Czy ten właściciel czy to Gmina powinna kogoś zmobilizować tylko nie wiem kto jest teraz 

tam właścicielem. Przyjdzie odpust a tam jest okropnie. 

P. Karczewska – Panie Wójcie, a ja dalej wnioskuję o ten kosz. 

P. Wiśniewski – ja wiem, że to jest teren do sprzedania ale czy może ma Pan trochę ludzi, 

żeby wyciąć te krzaki bo to nie ładnie wygląda. Może i na temat Matuszewskiego może coś 

więcej Pan nam powie. 

P. Podpora – czy opłaty za śmieci to tylko w Gminie można opłacać czy można też w inny 

sposób. Grono ludzi spodziewało się, że to będzie dołączone do podatku. Drugie pytanie 

dlaczego Pan nie zaprosił sołtysów na tę sesję. 

P. Przew. RG – dzisiaj jest sesja w trybie pilnym, jak będzie potrzeba to będą zapraszani                   

i w trybie pilnym. 

P. Mroczkowski – teraz na początku nie rozpowszechniona jest wiedza odnośnie płatności za 

śmieci. Sądzę, że należałoby nagłośnić  sprawę albo przez prasę, albo może i przez księży               

w Kościele, bo pewnie płatność to jest słaba. 

P. Wójt – my po 20 lipca zobaczymy jakie są wpływy i wtedy pracownicy ruszą w teren. 

P. Podpora – wydaje mi się, że dla ludzi byłoby wygodniej jakby były razem zostawione 

faktury i za wodę i za śmieci.  

P. Wiśniewski – czy będzie informacja kiedy będą zabierane śmieci 

P. Przew. RG – ja powiem ze swojej strony jeśli chodzi o informację przez „kulę” to się nie 

sprawdza, bo ja mieszkam jako 5 i już do mnie „kula” nie dotarła. 

P. Skoczylas – chciałem się Panie Wójcie przypomnieć o sprawie tych przepustów ja już dwie 

sesje wcześniej zgłaszałem. I sprawa druga nie wiemy jak to się monitoruje sprawa z tym 

Zarządem Dróg na tych drogach powiatowych bo ta Pani była i to jest monitorowane czy nie 

czy są jakieś postępy. Tam mieli być i się spotkać. 

P. Kisiel – ja już z Wójtem rozmawiałem u tym, na drodze powiatowej  krzaki wyciąć. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie nieruchomości lokalowej. 

 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – Szanowni Radni postanowieniem Sądu Rejonowego w Wyszkowie V Zamiejscowy 

Wydział w Pułtusku, Gmina Obryte nabyła spadek po zmarłym mieszkańcu Gminy – Piotrze 
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Wojciechu Burlaga w postaci mieszkania na ul. Kościuszkowców 99 o powierzchni 29 m². 

Mieszkanie jest mocno zniszczone, byliśmy Tam komisyjnie ze spółdzielnią. Mieszkanie to 

mieści się na pierwszym piętrze. Ze spółdzielni dostaliśmy Uchwałę nr 44/13, na mocy której 

otrzymaliśmy prawa do tego mieszkania. Była już kiedyś taka sprawa, też mieszkaniec Domu 

Pomocy Społecznej nie miał spadkobierców i też prowadzone było postępowanie. 

Spółdzielnia o to zabiegała. Nie będziemy tego mieszkania trzymać ani wynajmować jeżeli 

będzie można to sprzedamy. 

P. Wiśniewski – jaka cena jest tego mieszkania? 

P. Wójt – nie wiadomo, będzie dopiero rzeczoznawca i on wyceni. W granicy 5 – 6 tyś. zł                

za metr. Są jeszcze zaległości 7 tysięcy, i teraz przyszło, żeby płacić miesięcznie 167 zł 

czynszu. Dopóki nie sprzedamy to musimy to opłacać oraz uregulować zaległości. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w ww. sprawie 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 

 

Uchwała Nr XXXI/198/2013 w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na Uchwałę Nr XXVI/161/2013 Rady Gminy obryte z dnia 

28 lutego 2013 roku. 

 

P. Przew. RG – udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – to jest dalszy ciąg tych skarg. Zostało tylko Sokołowo Włościańskie. Państwo 

Danuta i Tadeusz Saletrowie - złożyli skargę na Uchwałę Rady Gminy Obryte Nr 

XXVI/161/2013 z dnia 28 lutego 2013 roku w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Sokołowie Włościańskim w Szkołę Filialną im. Jana Pawła II 

w Sokołowie Włościańskim podporządkowaną organizacyjnie Publicznej Szkole Podstawowej 

w Obrytem wchodzącej w skład Zespołu Placówek Oświatowych  w Obrytem. Mamy 30 dni 

na podjęcie uchwały i przekazanie sprawy do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                       

w Warszawie wraz z odpowiedzią na skargę oraz aktami sprawy. Toteż dlatego dzisiaj jest              

ta sesja, żeby dzisiaj podjąć uchwałę i przekazać sprawę dalej. 

Uwag ani pytań nie wniesiono. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w ww. sprawie. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 

 

Uchwała Nr XXXI/199/2013 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na Uchwałę Nr XXVI/161/2013 Rady Gminy Obryte z dnia 28 

lutego 2013 roku. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi 

P. Wójt – Panie Falba jeśli chodzi o Sadykierz to będzie jeszcze kilka tych przecisków pod 

asfaltem do tych studzienek. W jakim stanie zastali mają oddać, więc asfalt muszą naprawić 

we własnym zakresie. Ja miałem z nimi spotkanie robocze, bo trochę wolno szła im praca,               

a termin mają do końca sierpnia, ale już dołączyły jeszcze dwie koparki. Narzekają trochę bo 

jest wysoki poziom wód gruntowych, ale wszystko się odbywa za pomocą igłofiltrów.  

Naprawa asfaltu – ten asfalt zrobiliśmy, zakupiliśmy 3 tony asfaltu od Pana Kaczmarczyka                  
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i położyliśmy na przepust drogi w Cyganach na wysokości Pana Bednarczyka oraz na 

Ciółkowie Rządowym koło Pana Bryka. Wiadomo, że to nie będzie zrobione fachowo, ale 

przynajmniej dziury są załatane. Jeśli robione by było fachowo to trzeba by cały asfalt 

zrywać. 

Droga powiatowa Gródek – jest bardzo dużo punktów do tego tematu. Po ostatniej sesji 

byłem na spotkaniu w Zarządzie Dróg Powiatowych zaprosiłem, żeby wspólnie przyjechać               

i obejrzeć wszystkie te drogi. Co prawda poprawili chodnik w Zambskach, jezdnię                             

na przepuście w Psarach, prosiłem ich o wycięcie poboczy w Ciółkowie na tą uroczystość                    

w Sokołowie. Na 12 w poniedziałek przyjedzie starosta,  co prawda w innej sprawie, ale przy 

okazji te drogi objedziemy. Jest w Urzędzie kilku pracowników na robotach publicznych i te 

drogi gminne i powiatowe przycinają, ale odrasta to wszystko bardzo szybko. 

Droga na Mokrus jest naprawiona, przepust jest tam założony, piaskiem posypane. Nawet na 

odpuście ktoś podszedł i podziękował za zrobienie. 

Cygany – wycinka drzew i krzaków – to jest sprawa powiatu, ale jak to jest nieduży kawałek 

to tak samo we Wielgolesiu –  pracownicy wytną.  

Przepust tam koło mleczarni w stronę Ulask to podjedziemy, zobaczymy i załatwimy                      

bo pewnie też trzeba tam zawieść tam trochę żwiru i gruzu. Może jeszcze szerzej zrobimy,                 

bo mamy kręgi zostały z tego przepustu w Psarach. 

Jeśli chodzi o tę działkę w Sokołowie -  zapuszczoną – to zobaczymy administracyjnie kto jest 

jej właścicielem. 

Szkoła w Ciółkowie – tam ktoś krowy wypasał do niedawna, ale oczywiście sprzątnąć te 

krzaki i zarośla musi gmina. 

Z panem Matuszewskim było tak, że doprowadziłem do spotkania: spółka wodna, 

zarządzanie kryzysowe, Starostwo, straż, my jako urząd. Byliśmy u niego, troszkę tam opada 

woda. Tak jest zadecydowane, że on chce tylko od nas trzy przepusty z czego jeden już jest 

założony, ale przez pole to ma kopać sobie sam we własnym zakresie. Tam jest duża różnica 

poziomu terenu. Według mapki jest to ok. 2,5m różnicy, także tam trzeba dół 3 metry 

wykopać. Jak wyliczyli to by musiał mieć w skarpie 8 metrów rów. Teraz we wtorek byliśmy u 

pana Matuszewskiego i założyliśmy jeden przepust. Dalej on ma przekopać i później my 

założymy jeszcze dwa przepusty. 

Temat śmieci – z tymi opłatami jest trochę opóźnień bo jeszcze chyba już tylko 4 rodziny nie 

złożyły deklaracji, jeszcze twierdzą, że jak nie odbiorą pisma to nie będą płacić. Jest trochę 

jeszcze tych niedociągnięć bo ta firma, która wygrała przetarg nie zabrała wszystkich śmieci. 

Napisaliśmy także pismo, bo wzięli tylko tam na Zimnej Wodzie od pana Godlewskiego, a tam 

dalej nie pojechali, w Psarach u Państwa Łoniewskich i w Gródku w stronę Rząśnika też nie 

zabrali. O tyle jest z tym dobrze, że jak wystawi ktoś więcej niż tylko jeden pojemnik to 

zabiorą wszystko co będzie wystawione. Jeśli chodzi o opłaty to być może przyjęliśmy trochę 

za często, ale z drugiej strony łatwiej jest komuś zapłacić 24 zł. niż 72 zł. za trzy miesiące.              

Ale to jeszcze zobaczymy bo dużo ludzi wpłaca teraz raz na kwartał. 

 

Ad.8. Wolne wnioski i informacje. 

 

P. Przew. RG. Udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt -  prace w Sadykrzu trwają, a teraz rozpoczęliśmy pracę przy fundamencie pod salę 

gimnastyczną w Obrytem. Część ziemi od razu jest wywożona na większe doły, ale część 

ziemi chcą zostawić bo tam trzeba podsypać pod fundamenty. 10 samochodów  ziemi na 

dzień dzisiejszy jest wywieziona na te większe doły. Ona jest teraz mokra ale nie glina taki 

piasek i dobrze się rozplantowuje na drodze.  Liczyłem na więcej samochodów tej ziemi 
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gdzieś z 50, a tu na razie jest dopiero 10 samochodów ciężarowych, zobaczymy co będzie 

dalej. Codziennie sprawdzamy postępy. 

P. Podpora – ja mam taki wniosek może by na stronie internetowej ogłosić do kiedy i numer 

konta podać w sprawie tych opłat za śmieci. 

P. Przew. RG – jest podane, jest informacja na stronie Urzędu. 

P. Wójt – jeśli chodzi o te terminy wywozu śmieci to Ostrołęka przywiozła nam taki rozkład 

odbioru i to zostało rozprowadzone wśród sołtysów i tam były podane dokładne terminy 

odbioru śmieci. Tylko z tymi powiadomieniami bywa kiepsko i nawet już pracownicy 

kserowali te powiadomienia i co kilka domów zostawiali. Ale trzeba przyznać, że na 12 lipca 

wystawionych było dużo koszy. 

P. Mroczkowski – trzeba by było takie książeczki przynajmniej na rok dać z drukiem zapłaty 

P. Wiśniewski – bo to trzeba kogoś zatrudnić od tych śmieci. 

P. Wójt  - jest zatrudniona osoba od tych spraw, zajmuje się odpadami. Wcześniej zajmowała 

się tymi deklaracjami a teraz jeździ i uzgadnia, wcześniej kosze rozładowywali i rozwozili. 

Cześć ludzi nadal jest przekonana, że jeśli nie złoży deklaracji to nie będzie płacić , albo nawet 

mówią, że im to nie potrzebne bo nie mają śmieci. Cały czas będzie musiał tego pilnować, 

wysyłać upomnienia, tak jak podatek jeśli ktoś zalega to trzeba wysyłać upomnienia. W 

przetargu ujęliśmy wszystkich a teraz za te osoby, które nie płacą to płacimy my. 

P. Skoczylas – rzeczywiście harmonogram był rozdawany i tam taka informacja była i tam 

była podzielona segregacja tych śmieci. Ciekawy był tam podział bo np do pojemnika                      

ze szkłem nie można było wrzucić szkła okiennego, to samo jest z folią i innymi rzeczami 

P. Wójt – no tak, bo nie wszystko się nadaje do powtórnego przerobu. Dużo osób teraz 

przychodzi i rezygnuje z segregacji. 

P. Skoczylas – czyli można deklarację zmienić. 

P. Przew. RG – można, bo to nie taka prosta jest ta segregacja. 

P. Wiśniewski – a co z AGD. 

P. Wójt – AGD to oddzielny temat. Była jedna firma, która chce 2 razy do roku                                  

te wielkogabarytowe typu pralka, lodówka odbierać, widocznie też są na tym pieniądze.   

 

Ad.11. Zakończenie obrad. 

Godz. 15.30 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXI Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant: 

/Katarzyna Chmielewska/ 

                                                                                                         Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                                                           /Krzysztof Oleksa/ 


